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      Rogoziniec, 25 września 2019 r. 

 

 

P R O T O K Ó Ł  

z zebrania wiejskiego sołectwa Rogoziniec 

 

 

W dniu 25 września 2019 roku o godzinie 1830 w sali wiejskiej w Rogozińcu 

rozpoczęło się zebranie wiejskie sołectwa Rogoziniec. 

Celem zebrania było: 

• przedstawienie planów do założeń budżetu Gminy Zbąszynek na 2020 

rok; 

• konsultacje społeczne dotyczące projektu uchwały Rady Miejskiej  

w Zbąszynku w sprawie Statutu Sołectwa Rogoziniec. 

 

Stwierdzono obecność 16 osób. Sporządzona została lista obecności osób 

biorących udział w zebraniu, która stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Gminę Zbąszynek reprezentowali: 

1) Jan Makarewicz      Zastępca Burmistrza 

2) Bernadetta Utrata      Podinspektor 

 

Zebranie rozpoczął Sołtys Rogozińca Tomasz Józefiak, który przedstawił 

następujący porządek obrad: 

1. Otwarcie zebrania 

2. Wybór protokolanta 

3. Przedstawienie planu finansowego sołectwa na 2020 rok 

4. Zmiana planu finansowego sołectwa na 2019 rok 

5. Konsultacje społeczne dotyczące projektu uchwały Rady Miejskiej w sprawie 

Statutu Sołectwa Rogoziniec 

6. Sprawy bieżące 

7. Zakończenie zebrania 

 

ad 1.  Sołtys Sołectwa Rogoziniec Tomasz Józefiak powitał mieszkańców 

przybyłych na zebranie wiejskie. 

 

ad 2. Dokonano wyboru przewodniczącego zebrania, zaproponowana została 

kandydatura Sołtysa Tomasza Józefiaka – wyraził zgodę. Na protokolanta 

zebrania, wskazano Panią Karolinę Łotecką – wyraziła zgodę. 

        Wybór przegłosowano jednogłośnie. 

 

Protokolantem delegowanym z Urzędu Miejskiego w Zbąszynku była Pani Bernadetta 

Utrata.  
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ad 3. Pan Tomasz Józefiak zapoznał mieszkańców przybyłych na zebranie wiejskie 

z projektem budżetu sołectwa na 2020 rok, który zostanie skierowany jako 

propozycja do budżetu Gminy Zbąszynek na 2020 rok. Wśród najważniejszych 

zadań do realizacji w 2020 roku znalazły się m.in.: utrzymanie zieleni, 

doposażenie sprzętu OSP Rogoziniec, doposażenie i częściowy remont sali 

wiejskiej, remonty chodników i dróg wiejskich, imprezy kulturalno-sportowe.  

W ramach niniejszego podpunktu obrad poruszono kwestie propozycji do 

budżetu obywatelskiego na 2020 rok; (remont przystanku autobusowego  

w Rogozińcu). Propozycje do budżetu przyjęto jednogłośnie. 

 

ad. 4.Sołtys Rogozińca omówił realizację budżetu sołectwa w 2019 roku.  

Pan Tomasz Józefiak przedstawił propozycje zmian, które należało by 

wprowadzić celem właściwego spożytkowania środków finansowych 

przyznanych w ramach funduszu sołeckiego. Zaproponowano m.in. zakup 

mający na celu doposażenie sali wiejskiej w naczynia, których deficyt utrudnia 

organizację imprez w tym miejscu.  

         Propozycję przyjęto przy 15 głosach „za” i 1 głosie „wstrzymującym”.  

 

Na zebranie wiejskie przybył 1 mieszkaniec. 

Aktualna liczba biorących udział w zebraniu: 17 mieszkańców. 

 

ad 5. Pan Jan Makarewicz poinformował, że zmiana statutu sołectwa podyktowana 

jest konicznością uaktualnienia jego zapisów do obecnie obowiązujących 

przepisów. Zastępca Burmistrza zapoznał mieszkańców z treścią projektu 

uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Rogoziniec. W trakcie omawiania rozdziału 

4 projektu, dokonano korekty zapisu § 8 ust. 1 pkt 2 zmieniając liczbę „co najmniej 

20 mieszkańców (…)” na liczbę 15 mieszkańców posiadających czynne prawo 

wyborcze. W związku z powyższym § 8 ust. 1 pkt 2 otrzymał następujące 

brzmienie: „Sołtys na pisemny wniosek co najmniej 15 mieszkańców 

posiadających czynne prawo wyborcze, w ciągu 14 dni od dnia złożenia 

wniosku”. Innych uwag do treści projektu uchwały nie zgłoszono.  

Projekt uchwały w sprawie Statutu Sołectwa Rogoziniec przyjęto przy  

16 głosach „za” i 1 głosie „wstrzymującym”.  

 

ad  6. W ramach niniejszego punktu obrad poruszono tematy związane z organizacją 

życia na terenie sołectwa. Wśród poruszonych kwestii znalazły się m.in.: stan 

wiejskich dróg, brak przestrzegania zasad związanych z podłączeniem się do 

kanalizacji miejskiej. Mieszkańcy wioski skierowali prośbę o interwencję 

Strażnika Miejskiego w zakresie kontroli podłączeń gospodarstw wiejskich do 

kanalizacji. Zdaniem zainteresowanych, we wsi są jeszcze gospodarstwa nie 

podłączone i istnieje ryzyko, że ich właściciele nie pozbywają się szamba  

w sposób zgodny z przepisami. 

 

ad  7. Sołtys Rogozińca i Zastępca Burmistrza podziękowali mieszkańcom 

              przybyłym na zebranie za zainteresowanie sprawami sołectwa.  
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Zakończenie zebrania nastąpiło o godzinie 2015. 
 

Na tym protokół zakończono i podpisano: 

 

Zastępca Burmistrza Jan Makarewicz ………………………………………………… 

 

Sołtys Sołectwa Rogoziniec Tomasz Józefiak ……………………………………….. 

 

 

 

 

Protokół sporządziła:  

 

Bernadetta Utrata 

 

Podinspektor 

 

 

 

 

 

 

 

Załączniki do protokołu: 

1) Lista obecności, osób biorących udział w zebraniu. 

 


